
 

 

Beste vrijwilligers en genodigden,  

Vandaag is het feest! 

We staan stil bij het feit dat de Vereniging Arboretum Munnike Park en de stichting Natuur en 

Landschap Zwijndrechtse Waard 35 jaar bestaan! 

Wat is het een goede actie geweest van de heren Anton van der Ploeg en Piet van Leeuwen om in 

november 1987 een groepje mensen bij elkaar te roepen, waaronder Leny Mars,  om te spreken over 

het opzetten van een arboretum en een informatiecentrum. Het uitwerken van het plan heeft een 

tijdje geduurd maar resulteerde uiteindelijk in het feit dat op 23 februari 1989 de akte passeerde bij 

de notaris voor de oprichting van onze vereniging Arboretum Munnike Park. 

De eerste opzet was gericht op een echt arboretum met alleen bomen die in Nederland voor 

kwamen en die ook konden groeien op onze vette klei.   

Het onderhoud van het arboretum kwam in handen van de Vereniging Arboretum Munnike Park, 

allemaal vrijwilligers die hun beste beentje voor zetten om het park te onderhouden en verder te 

ontwikkelen. Met een bijdrage van de gemeente en geld van enkele sponsoren konden spullen 

worden gekocht voor het onderhoud en uiteraard voor de aanschaf van nieuwe bomen.  

De eerste opzet was dus duidelijk een arboretum. Vanaf 1995 kwam daar verandering in, er werd 

een rosarium aangelegd op het eiland en er kwam aandacht voor speciale bomen en voor speciale  

beplanting onder de bomen. Het werd dus eigenlijk een arboretum park. 

Met andere arboreta, kwekers en materiedeskundigen werd overlegd over de verdere ontwikkeling 

van ons arboretum met speciale bomen en struiken. Dit zoeken naar speciale dingen voor ons 

arboretum gaat nog steeds door. Ik wil met name Leny Mars hierbij noemen, zij is de grote drijfveer 

achter de verdere verbijzondering van ons arboretum geweest en is dat nog steeds. 

 In onze algemene ledenvergadering van afgelopen woensdag hebben wij als bestuur haar dan ook 

benoemd als erelid van VAMP.  Applaus!! 

Een arboretum als het onze kan alleen zo blijven als je voldoende vrijwilligers hebt  die zeer 

regelmatig de handen uit de mouwen willen steken, weer of geen weer. En die hebben we!  

Ondanks dat er steeds mensen afvallen om welke reden dan ook, blijft het aantal vrijwilligers 

behoorlijk stabiel. Veel vrijwilligers zijn inmiddels 10 jaar of langer lid van de vereniging, maar 

gelukkig hebben we in de afgelopen jaren ook veel nieuwe mensen zien komen, waaronder ikzelf. 

Ook hebben we een aantal mensen die (vrijwel)  vanaf het begin lid zijn van onze vereniging. Jan 

Beerentemfel, Tine de Kievit,  Jaco Bakker en zoals als gezegd Leny Mars. Dank voor jullie jarenlange 

inzet.    

Vrijwilligers van de VAMP, dank jullie wel voor jullie inzet en gezelligheid waarmee we het arboretum 

zo mooi onderhouden, zodat iedereen kan genieten van het mooiste Arboretum park van 

Zwijndrecht.  



 

 

Mevrouw de wethouder, beste Jacqueline, we weten hoe moeilijk het is om de financiële eindjes aan 

elkaar te knopen voor de gemeente Zwijndrecht vanaf 2025 en later. Toch hopen we als vereniging 

door te kunnen gaan  met onze werkzaamheden met behulp van de subsidie van de gemeente.  

Zeker ook als we zien dat ons arboretum ook veelvuldig gebruikt wordt voor natuureducatie door de 

stichting. Hier zal Jaap Zeilmaker, voorzitter van de stichting, nu op ingaan.  

Vrijwilligers, geniet van deze middag. Jullie verdienen het! 

 


